



Project #: IP-CRC122719 Data Science Training

Addendum # 1

The purpose of this Addendum No. 1 below hereto is to provide answers to questions raised and to confirm certain additions/changes/information all of which form part of the above referenced RFP.

Question:

- 1) **Reference: Mandatory Corporate Reference and Certifications and Point Rated Organizational Assessment Criteria** – Criteria M1-M4 and criteria PR1-PR3 require the bidding organization to demonstrate corporate experience providing relevant data science training services. Would the Crown please confirm that they will accept the corporate references and experience of a partner/sub-contractor of the Bidder to meet these criteria?

Response:

The Crown confirms that they will accept the corporate references and experience of a partner/sub-contractor of the Bidder to meet these criteria.

Question:

- 2) **Reference: Page 11 of 30 – Part 3 – Resulting Contract Clauses – Item 3. General Conditions -** Can the Crown please confirm the specific category and level of complexity that would apply to this solicitation. For example, is this subject to “ID 2010B – General conditions: Professional Services (medium complexity)” or is it subject to “ID 2035 – General Conditions – Higher Complexity – Services”, and if not one of these, then which ID item applies to this particular solicitation?

Response:

“ID 2010B – General conditions: Professional Services (medium complexity)” apply to the contract.

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE SUBJECT ITT REMAIN UNCHANGED AND IN EFFECT.

Le but de cet addenda # 1 ci-dessous est de fournir des réponses aux questions soulevées et de confirmer certains ajouts/modifications/toutes les informations que font partie de AO référencé ci-dessus.

Question:

- 1) **Référence : Références et certifications obligatoires et critères d'évaluation organisationnelle cotes par points** – Les critères M1-M4 et les critères PR1-PR3 exigent que l'organisation soumissionnaire démontre son expérience de la prestation de services de formations pertinentes en sciences des données. La Couronne pourrait-elle confirmer qu'elle acceptera les



références et l'expérience d'un partenaire/sous-traitant du soumissionnaire pour répondre à ces critères?

Réponse :

La Couronne confirme qu'elle acceptera les références et l'expérience d'un partenaire/sous-traitant du soumissionnaire pour répondre à ces critères.

Question:

- 2) **Référence : Page 11 de 30 - Partie 3 - Clauses du contrat subséquent - Point 3. Conditions générales** – La Couronne peut-elle confirmer la catégorie particulière et le niveau de complexité qui s'appliqueraient à la présente demande de soumissions ? Par exemple, cela est-il assujéti aux «ID 2010B - Conditions générales : Services professionnels (complexité moyenne)» ou est-il assujéti aux «ID 2035 - Conditions générales - Complexité supérieure – Services», et si ce n'est pas le cas, quel(s) élément(s) d'identification s'applique(nt) à cette demande de soumissions particulière ?

Réponse :

«ID 2010B - Conditions générales – services professionnels (complexité moyenne)» s'appliquent au contrat.

TOUS LES AUTRES TERMES ET CONDITIONS DE L'OBJECT AO DEMOURENT INCHANGEES ET EN VIGUEUR.